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z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
ktore odbylo sie w dniu 3 lipca 2013 roku

c

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok - kontynuacja.

5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.
6. Sprawy rozne,

7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Nie zgloszono wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Pkt 4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok - kontynuacja.

Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok stanowi zalacznik nr 3 do
protokolu nr 42 z dnia 26 kwietnia 2013 roku.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch przypomnial, ze Komisja Rewizyjna juz wydala
opinie 0 wykonaniu budzetu Miasta Marki za 2012 rok i wniosek Komisji Rewizyjnej
o nieudzieleniu absolutorium Bunnistrzowi Miasta Marki za 2012 rok zostal wyslany do
Regionalnej Izby Obrachunkowej;
Sklad Orzekajacy RIO negatywnie zaopiniowal wniosek Komisji Rewizyjnej, poniewaz w
ocenie skladu Orzekajacego, (w zwiazku z wygasnieciem mandatu radnego - czlonka Komisji
Rewizyjnej) Rada Miasta Marki obowiazana byla uzupelnic sklad Komisji Rewizyjnej 
zaniechanie tego stano wi istotne naruszenia Statutu Miasta Marki skutkujace niewaznoscia

C uchwaly Komisji Rewizyjnej z dnia 11 czerwca 2013 roku w sprawie nieudzielenia
Bunnistrzowi Miasta Marki absolutorium wykonania budzetu za 2012 rok.
Uchwala nr Wa.237.2012 Skladu Orzekajacego RIO z dnia 25 czerwca 2013 roku stanowi
zalacznik nr 2 do protokolu.
W zwiazku z tym Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Kancelarii Adwokackiej w/m
o opinie , czy Komisja Rewizyjna - juz w pelnym skladzie - powinna powtorzyc procedure
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok.
Opinia Kancelarii, z kt6rej wynika ze procedure nalezy powtorzyc, stanowi zalacznik nr 3 do
protokolu.

Skarbnik Slawomir Koc udzielal odpowiedzi na pytania sformulowane przez czlonkow
Komisji; przeanalizowane zostaly dane zawarte w uchwale budzetowej na 2012 rok i w
sprawozdaniu z wykonania budzetu za 2102 rok.

Przewodniczacy Michal Jaroch zwrocil sie do Skarbnika 0 przygotowanie infonnacji
dotyczacej wynagrodzen bezosobowych pracownik6w Urzedu Miasta, Zakladu Uslug
Komunalnych oraz Zakladu Obslugi Plac6wek Oswiatowych (kto? , za co?, ile?).
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Przewodniczacy Komisji zamknal ten punkt porzadku obrad.

Pkt 5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej .

l.Radny Radoslaw Dec odczytal projekt uchwaly w sprawie skargi na Kierownika Osrodka
Pomocy Spolecznej w Markach.
Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 4 do protokolu.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia
tresci ww. projektu uchwaly,

Glosowanie
za przyjeciern tresci uchwaly - 4
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 4. radnych).

(" Trese projektu uchwaly zostala przyjeta.

2.Wiceprzewodnicz,!cy Komisji Pawel Pniewski odczytal skarge na Dyrektora Szkoly
Podstawowej nr 1 w Markach.
Skarga stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, ze prawdopodobnie w sierpmu beda
kontynuowane prace nad ta skarga.

Glos zabral rowniez radny Dariusz Pietrucha.

3.Wiceprzewodnicz,!cy Komisji Pawel Pniewski przedstawil wniosek mieszkancow
ul. Uroczej 0 poszerzenie ulicy oraz odpowiedz Burmistrza, kt6ra zostala przeslana
mieszkancom.
Wniosek stanowi zalacznik nr 6 do protokolu.

r Wiceprzewodniczacy Komisji powiedzial, ze Komisja Rewizyjna moze uznac, ze pismo choc
,-----' zostalo nazwane skarga, jest wnioskiem intencyjnym dotyczacym zmiany planu

zagospodarowania przestrzennego.

Nie zgloszono uwag.

4.Wiceprzewodnicz,!cy Komisji Pawel Pniewski odczytal dwie skargi pana J. Krynskiego
dotyczaca odwodnienia ulicy Zabkowskiej (jedna skarga zostala zlozona do Burmistrza
Miasta Marki, druga do Urzedu Marszalkowskiego Wojew6dztwa Mazowieckiego w
Warszawie).
Skarga stanowi zalacznik nr 7 do protokolu,

Wiceprzewodniczacy przypomnial, ze skarga byla juz rozpatrywana przez Rade Miasta, i ze
odwodnieni ul. Zabkowskiej zostalo juz wykonane.
Poinformowal, ze wystapi do Burmistrza 0 udostepnienie protokolu odbioru rob6t
odwodnieniowych w ul. Zabkowskiej.
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Nie zgloszono uwag.

Pkt 6. Sprawy r6zne.

Nastepne posiedzenie Komisji ustalono na dzien 17 lipca 2013 roku.

Pkt 7. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1545 Wiceprzewodniczacy zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

protokolowala
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